
Referat af bestyrelsesmøde den 18-09-2019 

 

Fremmødte: Sabawon, Kai, Walid, Dan, Mohsen, Lonni, Benjamin og René 

Afbud: Abdullah 

Ordstyr: Kai 

Referent: Walid 

Anita har været med for at orientere bestyrelse om de vigtige emner fra selskabsbestyrelsen 

Der er repræsentantskabsmøde den 16. maj 2020. 

Opfølgning fra sidste møde: 

Årshjul blev rettet og referatet blev gennemgået. 

Orientering fra ejendomsmesteren: 

Bestyrelse gennemgik budget for 2020/2021 sammen med René og godkendte det til 

beboermøde. 

Arbejde med den ny legeplads ved blok 2 er nu blevet færdig. På nogle legepladser er der blevet 

renoveret i mindre omfang. 

Der er blevet repareret asfalt flere steder i bebyggelsen. 

Sidebrædder på overdækning ved p-plads til beboerhuset bliver fjernet. 

Orientering fra formanden: 

Formand anbefaler at bestyrelsesmedlemmer gør brug af intern kurser udbudt af selskabet. 

Indkaldelse til alle klubbernes formænd. Vi finder dato på næste møde. 

Der er ikke noget nyt fra parkrådet. 

 

Næste møde onsdag den 16-10-2019 

  


